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MEDLEMMAR Vid årsskiftet hade föreningen 45 medlemmar.  

De flesta medlemmarna är nämndemän vid tingsrätten i Kalmar och några är 

nämndemän vid förvaltningsrätten i Växjö. 

  

AKTIVITETER Under året har 5 styrelsemöten, 4 medlemsmöten/studiebesök, 1 studieresa och                     

1 medlemsaktivitet genomförts. 



 

12 januari Styrelsemöte 

 Information om att ansökningar/fakturor om bidrag till föreningens verksamhet 

har sänts till kommunerna i södra Kalmar län som omfattas av föreningens 

verksamhetsområde. 

Planering av årsmötet. 

Föreningens ekonomiska läge diskuterades och resultatrapport för perioden och 

preliminär balansrapport redovisades. 

  

4 februari Årsmötet 

 Årsmötet inleddes med ett föredrag av chefsåklagare Kerstin Eriksson som 

berättade om åklagarkammarens verksamhet. 

Lagman Conny Jörneklint ledde årsmötesförhandlingar 

 

  
 

 
  

12 februari Avtackning av lagman.  

 Conny Jörneklint blev offentligt avtackad för sina år som chef för Kalmar 

tingsrätt. Vi var där och framförde vår tacksamhet för allt gott samarbete under 

åren. Vi har känt ett stort förtroende för Conny och det visade vi genom att 

överlämna ett presentkort till honom. Vi var inte ensamma om att uppvakta. 

Advokater, åklagare, jurister, Kalmar kommun och Regionförbundet var också 



 

där för att framföra sina varma tack.  Det är brukligt att rättens chef får ett 

porträtt målat och så var det även den här gången. Nu hänger tavlan i sal B 

tillsammans med andra porträtt av tidigare chefer för tingsrätten i Kalmar.  

 

  

  

31 mars Styrelsemöte 

 Styrelsen konstituerades. 

Verksamhetsplanen för 2016 diskuterades. 

Föreningens ekonomiska läge diskuterades och resultatrapport för perioden och 

preliminär balansrapport redovisades. 

  

12 april Studieresa till polishögskolan vid Linnéuniversitet och SOS Alarm i Växjö. 

 Vi fick en mycket bra information om polisutbildningen. Krav, innehåll i 

utbildningen, utbildningens längd och lite kring vilka som söker till 

utbildningen. 

 Därefter fick vi se lokaler 

som föreställde dels en 

butik, dels en bar. I dessa 

lokaler får eleverna träna 

ingripande efter larm och 

vad de då ska göra. Vi såg 

också en lägenhet från en 

balkong och fick beskrivet 

hur eleverna får träna 

ingripande vid larm om 

lägenhetsbråk och liknande. 

Sammantaget var 

informationen om 

polisutbildningen mycket 

bra. 
 

 
Därefter åkte vi vidare till SOS Alarms lokaler i Växjö. Där möttes vi av chefen 

för SOS Alarm som på ett förtjänstfullt sätt berättade om vad SOS Alarm 

arbetar med. För många av oss var det en aha-upplevelse! Vi visste inte att SOS 

Alarm svarade för så många uppgifter. Speciellt intressant var filmen om hur 



 

polis, ambulans och räddningstjänst samverkar under ledning av bland annat 

SOS Alarm. 

  

21 maj Ing-Marie Edin representerade föreningen vid Nämndemännens Riksförbunds 

stämma i Stockholm 
  

24 maj Medlemsmöte  

 Den nya lagmannen Laila Kirppu, chefsadministratören Karolin Nikolausson 

och domstolssekreteraren Josefina Harrysson berättade om ett ärendes gång från 

åtal till tingsrättsförhandling. 
  

15 augusti Styrelsemöte 

 Höstens verksamhet planerades 

Föreningens ekonomiska läge diskuterades och resultatrapport för perioden och 

preliminär balansrapport redovisades. 

  

27 september Besök och information på Barnahus i Kalmar 

 Vi fick information om hur socialtjänst, polis, åklagare, barnkliniken och barn- 

och ungdomspsykiatrin arbetar tillsammans i gemensamma lokaler. 

Barnahus är en samverkan mellan kommunerna Kalmar, Borgholm, 

Mörbylånga, Mönsterås, Emmaboda och Nybro samt Landstinget I Kalmar län, 

Åklagarkammaren i Kalmar och Polismyndigheten i Kalmar län. Socialtjänst, 

polis, åklagare, barnkliniken och barn- och ungdomspsykiatrin arbetar 

tillsammans i gemensamma lokaler.  

 

 

Syftet är att barnet i en trygg 

och barnvänlig miljö skall 

vara i centrum för 

utredningsprocessen. 

Det var en intressant kväll där 

även arbetssättet 

”Kalmarmodellen” som 

tillämpas av vår tingsrätt 

presenterades. 

  

6 oktober Styrelsemöte 

 Genomförda aktiviteter diskuterades. 

Föreningens ekonomiska läge diskuterades och resultatrapport för perioden och 

preliminär balansrapport redovisades samt bidrag från kommuner. 

Planering av nästa studiebesök, gemensamt julbord 

  

7 november Studiebesök - Häktet 

 Besöket på häktet i Kalmar var mycket intressant och föregicks av att alla som 

anmält sig fick lämna sina personnummer till kriminalvården för att bli 

”kollade”. Innan vi fick följa med upp till häktet fick vi lämna våra leg/körkort 

till personalen och sedan stänga av mobilerna. Det rådde totalt fotoförbud i 

häkteslokaler men en bild i personalens lunchrum fick vi ta.  Under besöket fick 

vi se de olika lokalerna såväl cellerna som andra utrymmen och de speciella 

celler som finns för de som är häktade och mår dåligt. Vi fick inte möta någon 

häktad. Vi besökte den lilla rastgården på taket och övervakningsrummet där 

alla in- och utgångar inklusive garaget bevakades. Cellerna var små och 

spartanska. När de intagna behövde besöka wc fick de begära hjälp av 

personalen för att bli utsläppta ur cellen och insläppta på wc. Säkerheten är 



 

mycket hög. Det fans också en liten verkstad för en del legoarbeten och ett gym. 

Gymmet innehöll inga som helst styrkeredskap utan bara redskap som kan ge 

god fysik och kondition. En mycket intressant kväll som vi tackade 

kriminalvården och häktespersonalen så mycket för. 

 

  

  

8 december Julfest 

 Några medlemmar åt på egen bekostnad ett gott julbord på Kalmar slott. 

Förhoppningsvis blir det fler nästa gång som vill vara med på en trevlig kväll 

med god mat. 

  

15 december  Styrelsemöte 

 Planering av årsmöte. 

Föreningens ekonomiska läge diskuterades och resultatrapport för perioden och 

preliminär balansrapport redovisades. 

Verksamhetsplan för 2017 diskuterades. 

  

SLUTORD Föreningen har under 2016 genomfört tre mycket intressanta studiebesök. En av 

föreningens uppgifter är att ge våra nämndemän möjlighet att öka sin kännedom 

och kunskap inom olika verksamheter med anknytning till rättsväsendet och vår 

ambition är att genomföra två till tre aktiviteter per år. Glädjande nog har alla 

kommuner beviljat verksamhetsbidrag för år 2016 och därmed förbättrat 

förutsättningarna för föreningen. 

Från 2017-01-01 får nämndemän vid tingsrätter och hovrätter höjt arvode vid 

förhandling som avslutas efter 16.30 med 150 kronor samt 300 kronor vid 

förberedelsearbete så kallat inläsningsarvode. 

Riksförbundets, NRF:s engagemang i frågan har varit avgörande viktiga och 

värdefulla. Föreningar med så många medlemmar som möjligt ger styrka åt 

NRF vid förhandlingar om arvoden och andra förmåner. 

Styrelsen vill tacka alla medlemmar för att vi fått leda arbetet i föreningen 

under året 2016. 

 

Kalmar, mars 2017 

För styrelsen Kalmar - Ölands Nämndemannaförening 

 

 

 

Steve Sjögren, ordförande 
 


